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Tid och plats 2024-10-30 - Kommunhuset klockan 09.00 - 11.35 

Beslutande  

 Niclas Bengtsson (SD) - ordförande, jäv § 165 
Tommy Rosenqvist (SD) - tjänstgörande ersättare § 165 
Per-Uno Nilsson (M) - tjänstgörande ersättare för Henrik Nilsson (M) 
Arne Silfvergren (S) - andre vice ordförande, jäv § 165 
Ingemar Svensson (S) - tjänstgörande ersättare § 165 
Martin Gustafsson (C) - ledamot 
Emil Blomberg (SD) - tjänstgörande ersättare för Anneli Eskilandersson (SD) 
Bo Sjödahl (KD) - tjänstgörande ersättare för Gunnar Edvardsson (KD) 
Mattias Nirvén (M) - ledamot 
Stefan Svensson (SD) - ledamot, tjänstgörande ordförande § 165 
Minette Jansson (S) - ledamot 
Kristofer Nennestam (M) - ledamot 
Sebastian Stjärneblad (KD) - ledamot 
 

Övriga deltagande Ersättare som inte tjänstgör: Tomas Nilsson (C), Tommy Rosenqvist (SD) §§ 
153-164 och §§ 166-172, samt Ingemar Svensson (S) §§ 153-164 och §§ 166-
172. 
 
Ardiana Demjaha, kommundirektör 
Anders Svensson, nämndsekreterare, protokollförare 
Carita Gustafsson, HR-chef, del av § 153 och § 165 
Sunneva Marteby, systemförvaltare, del av § 153 
Mathias Svensson, fastighetschef, del av § 153 
Johan Nilsson, Örkelljunga Fjärrvärmeverk AB § 154 
Linus af Sillén Åstradsson, ekonomichef, §§ 154-163 
Amanda Cederholm, kanslichef §§ 159-165 

Justering 
 

Justerare Sebastian Stjärneblad (KD) 

 
Dag och tid  

 
Digital signering senast 2024-11-04 klockan 10.00 

Justerade paragrafer §§ 153 - 172  

Underskrifter  
 

Ordförande  
................................................................. 
Niclas Bengtsson §§ 153-164 och §§ 166-172          Stefan Svensson § 165 

Justerare  
................................................................. 
Sebastian Stjärneblad 

  
ANSLAG 
Protokollet är justerat med elektronisk signering. Justeringen har tillkännagivits 
genom anslag på Örkelljunga kommuns digitala anslagstavla på 
www.orkelljunga.se. 
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  Utdragsbestyrkande 

 

 
KS § 153   KLK.2024.2     
 

Information från kommundirektören  
 

 

Kommunstyrelsens beslut: 

 

Kommunstyrelsen beslutar att lägga informationen till 

handlingarna. 

 

 

Sammanfattning 

Information lämnas om följande områden. 

 

• Kommunledningsförvaltningen informerar om QR-koder och 

den obemannade receptionen, både hur det fungerar i stort och 

om förtroendevaldas besök i kommunhuset vid sammanträden. 

• Information om kommande ombyggnad av entréplanet i 

kommunhuset. Åtgärderna görs i slutet av 2024 och i början av 

2025. Under ombyggnadsperioden kommer besökare i 

kommunhuset att påverkas. 

• Rapport från möte med Skånetrafiken 2024-09-19. 

• Rapport från möte med Trafikverket 2024-10-15. 

• Rapport från styrelsemöte inom Familjen Helsingborg 2024-10-

18. 

• Presentation från tillväxtkoordinatorn. Det arbetas med att 

tillskapa ett tillväxtråd som syftar till ge bra möjligheter till 

samarbete med näringslivet. 

 

___________ 
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KS § 154   KLK.2024.112     
 

Uppföljning 2024 med Örkelljunga Fjärrvärmeverk AB  
 

 

Kommunstyrelsens beslut: 

 

Kommunstyrelsen beslutar att lägga informationen till 

handlingarna. Enligt kommunstyrelsens bedömning är 

verksamheten förenlig med det fastställda ändamålet och 

verksamheten bedrivs inom ramen för de kommunala 

befogenheterna. 

 

 

Sammanfattning 

Kommunstyrelsen ska varje år hålla minst två uppföljningsmöten med 

helägda kommunala bolag. Detta är andra uppföljningstillfället under 

2024 med Örkelljunga Fjärrvärmeverk AB. 

 

Uppföljningen behandlar framför allt följande områden: 

• Redovisning av delårsrapport per 2024-08-31 

• Prognos för helåret 2024, inklusive prognos för måluppfyllelse 

avseende målen i ägardirektivet 

• Möjligheter och risker i verksamheterna 

 

___________ 
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KS § 155   KLK.2024.184  252  
 

Förvärvserbjudande gällande Ejdern 12 - Fastighets AB 
3Hus  
 

 

Kommunstyrelsens beslutsförslag till kommunfullmäktige: 

 

Kommunfullmäktige föreslås besluta att köpa fastigheten Ejdern 

12 från bolaget Örkelljungahus Ejdern 12 AB, i enlighet med 

framtaget köpekontrakt. Förvärvet sker till en köpeskilling om  

2 592 150 kronor. 

 

 

Sammanfattning 

Fastighets AB 3Hus har 2024-05-30 lämnat ett erbjudande till 

Örkelljunga kommun om att återköpa fastigheten Ejdern 12 till samma 

pris som den såldes för (2 622 150 kronor). 

 

Kommunstyrelsen beslutar 2024-09-04 § 136 att uppdra till mark- och 

exploateringsingenjören att förhandla om ett återköp av fastigheten 

Ejdern 12 och återkomma med förslag till köpeavtal. 

 

Samtalen med bolaget har resulterat i ett förslag till köpekontrakt. 

Kontraktet bygger på att fastigheten säljs till Örkelljunga kommun för  

2 592 150 kronor med tillträdesdag 2024-12-06. Säljare är bolaget 

Örkelljungahus Ejdern 12 AB. 

 

Beslutsunderlag 

Protokoll 2024-10-16 - KSAU § 142 

Tjänsteskrivelse - Kontraktsförslag 

Kontraktsunderlag - Fastighetsförvärv  

___________ 
 
Expedieras till: 

Kommunfullmäktige 2024-11-25
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KS § 156   KLK.2024.153     
 

Begäran från Söderåsens miljöförbund om höjning av 
medlemsbidraget från och med 2025  
 

 

Kommunstyrelsens beslutsförslag till kommunfullmäktige: 

 

Kommunfullmäktige föreslås besluta att under förutsättning att 

övriga medlemskommuner fattar likalydande beslut, godkänna 

Söderåsens miljöförbunds begäran om en höjning av 

medlemsbidraget från och med 2025 med 19 kronor till 188 kronor 

per invånare och år. 

 

Kommunfullmäktige föreslås besluta att avslå Söderåsens 

miljöförbunds begäran om engångskapital omfattande 1 291 000 

kronor där kostnaden fördelas mellan medlemskommunerna i 

proportion till kommunernas invånarantal enligt officiell statistik 

2023-11-01. 

 

 

Sammanfattning 

Direktionen för Söderåsens miljöförbund har 2024-05-14 § 31 beslutat 

att begära hos medlemskommunerna att medlemsbidraget höjs med 19 

kronor till 188 kronor per invånare och år, från och med 2025. 

 

Direktionen har därutöver beslutat att begära hos medlemskommunerna 

om ett extra medlemstillskott om 1 291 000 kronor för kostnader 2023 

som inte täckts på annat sätt. Förslaget innebär att de 1 291 000 

kronorna ska fördelas mellan medlemskommunerna i proportion till 

kommunernas invånarantal enligt officiell statistik per 2023-11-01. 

 

Direktionens förslag är i första hand att både delarna ska beviljas. I 

andra hand föreslås att den del som avser medlemsbidraget beviljas. 

 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet 2024-07-03 § 111, och då 

föreslagit kommunfullmäktige att besluta i enlighet med 

miljöförbundets förslag. Efter kommunstyrelsens behandling 2024-07-

03, har ärendet varit föremål för överläggningar mellan alla inblandade 

kommuner. Ärendet har därför inte gått vidare till kommunfullmäktige. 

Överläggningarna mellan kommunerna har resulterat i följande 

beslutsförslag. 
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  Utdragsbestyrkande 

 

 

• Att under förutsättning att övriga medlemskommuner fattar 

likalydande beslut godkänna Söderåsens miljöförbunds begäran 

om en höjning av medlemsbidraget från och med 2025 med 19 

kronor till 188 kronor/invånare och år. 

• Att Söderåsens miljöförbunds begäran om engångskapital 

omfattande 1 291 000 kronor där kostnaden fördelas mellan 

medlemskommunerna i proportion till kommunernas 

invånarantal enligt officiell statistik den 1 november 2023, 

avslås. 

 

Beslutsunderlag 

Protokoll 2024-10-16 - KSAU § 144 

Söderåsens miljöförbund 2024-05-14 § 31 - Begäran om höjning av 

medlemsbidraget.pdf  

___________ 
 
Expedieras till: 

Kommunfullmäktige 2024-11-25
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KS § 157   KLK.2024.236     
 

Anvisningar för årsredovisning 2024  
 

 

Kommunstyrelsens beslutsförslag till kommunfullmäktige: 

 

Kommunfullmäktige föreslås besluta att fastställa anvisningarna 

för årsredovisning 2024. 

 

 

Sammanfattning 

Ekonomichefen har tagit fram förslag till anvisningar för 

årsredovisning 2024. 

 

Förslag vid sammanträdet 

Per-Uno Nilsson (M) yrkar att tidsgränsen för bolagen att lämna 

underlag till årsredovisningen ska vara 2025-02-14 (jämfört med 2025-

01-31 i ekonomichefens förslag). 

 

Niclas Bengtsson (SD) instämmer i yrkandet från Per-Uno Nilsson (M). 

 

Beslutsgång 

Ordförande finner att kommunstyrelsen bifaller ändringsyrkandet från 

Per-Uno-Nilsson (M), och föreslår kommunfullmäktige att fastställa 

anvisningarna för årsredovisning 2024. Förslaget som läggs fram till 

kommunfullmäktige följer därmed ekonomichefens förslag, med 

ändring vad gäller tidsgränsen för bolagen att lämna underlag till 

årsredovisningen. 

 

Beslutsunderlag 

Protokoll 2024-10-16 - KSAU § 140 

Anvisningar årsredovisning 2024 - ekonomichefens förslag.pdf  

___________ 
 
Expedieras till: 

Kommunfullmäktige 2024-11-25
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KS § 158   KLK.2024.242     
 

Utdebitering 2025 för Örkelljunga kommun  
 

 

Kommunstyrelsens beslutsförslag till kommunfullmäktige: 

 

Kommunfullmäktige föreslås besluta att för år 2025 fastställa en 

utdebitering med 19,06 kronor per skattekrona. 

 

Arne Silfvergren (S), Minette Jansson (S), Sebastian Stjärneblad (KD), 

Bo Sjödahl (KD) och Martin Gustafsson (C) reserverar sig till förmån 

för sina respektive partiers egna yrkanden. 

 

 

Sammanfattning 

Örkelljunga kommun ska fastställa utdebiteringen för 2025. För 2024 är 

utdebiteringen 19,06 kronor per skattekrona. 

 

Förslag vid sammanträdet 

Sebastian Stjärneblad (KD) yrkar att kommunstyrelsen ska föreslå en 

utdebitering med 20,06 kronor per skattekrona. 

 

Kristofer Nennestam (M) yrkar att kommunstyrelsen ska föreslå en 

oförändrad utdebitering med 19,06 kronor per skattekrona. 

 

Arne Silfvergren (S) yrkar att kommunstyrelsen ska föreslå en 

utdebitering med 19,66 kronor per skattekrona. 

 

Martin Gustafsson (C) yrkar att kommunstyrelsen ska föreslå en 

utdebitering med 19,66 kronor per skattekrona. 

 

Beslutsgång 

Ordförande konstaterar att det finns tre motstridiga förslag, och ställer 

dessa mot varandra. Ordförande finner att kommunstyrelsen lämnar 

förslag på en utdebitering med 19,06 kronor per skattekrona. 

 
___________ 
 
Expedieras till: 

Kommunfullmäktige 2024-11-25
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KS § 159   KLK.2024.123  007  
 

Budget 2025 och flerårsplan 2026-2027  
 

 

Kommunstyrelsens beslutsförslag till kommunfullmäktige: 

 

Kommunfullmäktige föreslås besluta att fastställa budget 2025 

samt ekonomisk flerårsplan 2026-2027 inklusive 

investeringsbudget, i enlighet med samstyrets 

(Sverigedemokraterna och Moderaterna) reviderade 

budgetförslag.  

 

Kommunfullmäktige föreslås besluta att besluta 

att kommunstyrelsen under 2025 får genomföra nyupplåning för 

kommunens räkning med totalt 180 miljoner kronor för 

finansiering av beslutade investeringar. Det innebär att 

kommunstyrelsen får öka kommunens låneskulder med totalt 180 

miljoner kronor utan kommunfullmäktiges särskilda 

bemyndigande. Kommunstyrelsen har under 2025 rätt att omsätta 

lån, det vill säga låna upp motsvarande belopp på de lån som 

förfaller till betalning under 2025. 

  

Kommunfullmäktige föreslås besluta att kommunens taxor per 

2025-01-01 är oförändrade i jämförelse med 2024, förutom taxor 

som räknas upp enligt index och taxeförändringar som behandlas 

som separata ärenden. Detta hindrar inte att kommunfullmäktige 

senare under 2025 kan fatta beslut om förändringar av taxor, där 

förändringarna i sådant fall träder i kraft under året 2025. 

   

Kommunfullmäktige föreslås besluta att uppdra åt HR-chefen och 

ekonomichefen att fördela lönekompensationen till nämnderna, 

inom givna ramar från kommunstyrelsen/personalutskottet, när 

avtalen är klara. Återrapportering sker till personalutskottet. 

  

Kommunfullmäktige föreslås besluta att uppdra åt ekonomichefen 

att vid behov omfördela budgetposter inom driftbudgeten vad 

gäller uppräkningsfaktorer samt övriga justeringar av teknisk 

karaktär som inte har någon resultatpåverkan för Örkelljunga 

kommun. 
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  Utdragsbestyrkande 

 

Kommunstyrelsen noterar att kommunfullmäktige ska besluta om 

anslag till revisionen för 2025, samt att revisorerna har begärt 

825 000 kronor vilket är samma belopp som 2024. 

 

Arne Silfvergren (S), Minette Jansson (S), Sebastian Stjärneblad (KD), 

Bo Sjödahl (KD) och Martin Gustafsson (C) reserverar sig till förmån 

för sina respektive partiers egna yrkanden. 

 

 

Sammanfattning 

Örkelljunga kommun ska anta budget 2025 samt ekonomisk flerårsplan 

2026-2027 inklusive investeringsbudget. Det behöver även fattas beslut 

om nyupplåning, omsättning av lån, taxor, lönekompensation till 

nämnderna, nödvändiga omfördelningar och justeringar, och budget till 

revisionen. 

 

Budgetförslag har lämnats av: 

• Samstyret bestående av Sverigedemokraterna och Moderaterna. 

• Socialdemokraterna 

• Kristdemokraterna 

• Centerpartiet 

 

Därutöver finns framarbetade beslutsformuleringar om upplåning, 

taxeförändringar, lönekompensation till nämnderna, nödvändiga 

omfördelningar och justeringar samt notering om hanteringen av 

revisionens budgetanslag. 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskott behandlar ärendet 2024-10-16 § 141. 

Arbetsutskottet lämnar beslutsförslag enligt de framtagna 

beslutsformuleringarna, utan att i nuläget lämna beslutsförslag 

avseende budgetförslag i första beslutspunkten. Arne Silfvergren (S) 

och Tomas Nilsson (C) deltar inte i beslutet. 

 

Förslag vid sammanträdet 

Sebastian Stjärneblad (KD) yrkar att kommunstyrelsen ska lämna 

förslag om att anta Kristdemokraternas budgetförslag. 

 

Arne Silfvergren (S) yrkar att kommunstyrelsen ska lämna förslag om 

att anta Socialdemokraternas budgetförslag. 

 

Kristofer Nennestam (M) yrkar att kommunstyrelsen ska lämna förslag 

om att anta en reviderad version av samstyrets (Sverigedemokraterna 

och Moderaterna) budgetförslag. Revideringen består av att 
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  Utdragsbestyrkande 

 

socialnämndens budgetram blir 2,9 miljoner kronor lägre än i det 

inlämnade budgetförslaget. Kristofer Nennestam (M) tillstyrker övriga 

beslutsformuleringar från arbetsutskottet. 

 

Emil Blomberg (SD), Stefan Svensson (SD), Per-Uno Nilsson (M), 

Niclas Bengtsson (SD) och Mattias Nirvén (M) instämmer i Kristofer 

Nennestams (M) yrkande. 

 

Martin Gustafsson (C) yrkar att kommunstyrelsen ska lämna förslag om 

att anta Centerpartiets budgetförslag. 

 

Beslutsgång 

Ordförande konstaterar att det finns fyra motstridiga budgetförslag, och 

ställer dessa mot varandra. Ordförande finner att kommunstyrelsen 

lämnar förslag i enlighet med yrkandet från Kristofer Nennestam (M) 

med flera om en reviderad version av samstyrets (Sverigedemokraterna 

och Moderaterna) budgetförslag. 

 

Ordförande finner vidare att kommunstyrelsen lämnar förslag avseende 

upplåning, taxeförändringar, lönekompensation till nämnderna, 

nödvändiga omfördelningar och justeringar, samt gör notering om 

hanteringen av revisionens anslag. 

 

Beslutsunderlag 

Protokoll 2024-10-16 - KSAU § 141 

Tjänsteskrivelse från ekonomichefen om budget 2025 och ekonomisk 

flerårsplan 2026-2027.pdf 

Samstyrets (SD och M) förslag till budget 2025 och ekonomisk 

flerårsplan 2026-2027.pdf 

Socialdemokraternas (S) förslag till budget 2025 och ekonomisk 

flerårsplan 2026-2027.pdf 

Kristdemokraternas (KD) förslag till budget 2025 och ekonomisk 

flerårsplan 2026-2027.pdf 

Centerpartiets (C) förslag till budget 2025 och ekonomisk flerårsplan 

2026-2027.pdf 

Skrivelse från revisorerna med budgetäskande för 2025  

___________ 
 
Expedieras till: 

Kommunfullmäktige 2024-11-25
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KS § 160   KLK.2024.238     
 

Riktlinjer för exploateringsredovisning i Örkelljunga 
kommun  
 

 

Kommunstyrelsens beslut: 

 

Kommunstyrelsen beslutar att anta riktlinjerna. 

 

 

Sammanfattning 

Kommunledningsförvaltningen har tagit fram förslag på riktlinjer för 

exploateringsredovisning. Riktlinjerna syftar till att säkerställa en 

rättvisande redovisning inom markexploateringsområdet i Örkelljunga 

kommun. 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskott behandlar ärendet 2024-10-23 § 150. 

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen är att riktlinjerna ska 

antas. 

 

Förslag vid sammanträdet 

Niclas Bengtsson (SD) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

 

Beslutsunderlag 

Protokoll 2024-10-23 - KSAU § 150 

Tjänsteskrivelse om riktlinjer för exploateringsredovisning.pdf 

Riktlinjer för exploateringsredovisning i Örkelljunga kommun.pdf  

___________ 
 
Expedieras till: 

Ekonomichef (för åtgärd)



 

Sammanträdesprotokoll 2024-10-30  
Kommunstyrelsen 
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KS § 161   KSUN.2024.78  806  
 

VA-taxa 2025  
 

 

Kommunstyrelsens beslutsförslag till kommunfullmäktige: 

 

Kommunfullmäktige föreslås besluta att anta förslaget från NSVA 

till VA-taxa för Örkelljunga kommun från och med 2025-01-01. 

 

 

Sammanfattning 

Nordvästra Skånes Vatten och Avlopp AB (NSVA) har tagit fram 

förslag till förändringar av VA-taxen för Örkelljunga kommun från och 

med 2025-01-01. NSVA redovisar följande: 

 

• VA-taxa taxebilaga 1 (anläggningsavgifter) justeras med 

indextalet för maj 2024 (152,8) i entreprenadprisindex, till 221 

(januari 2011 = 100) enligt Örkelljungas kommuns VA-taxa § 

9. Justeringen innebär en höjning med 0,7 procent jämfört med 

2024. 

• VA-taxa taxebilaga 2 (brukningsavgifter). Ingen justering av 

VA-taxan görs.  

• VA-taxa taxebilaga 3 (avgifter för särskilda VA-abonnemang) 

justeras med indextalet för maj 2024 (416,18) i konsument-

prisindex, KPI (1980 = 100). Justeringen innebär en höjning 

med 3,7 procent jämfört med 2024. 

• VA-taxa - Taxa för Örkelljungas kommuns allmänna vatten- 

och avloppsanläggning. Under paragraf §20 mom 3 har lagts till 

om att schablonberäkning också innefattar när avläsning inte 

registrerats trots påminnelser från NSVA. 

 

Kultur- och samhällsutvecklingsnämnden har behandlat ärendet 2024-

09-30 § 51. Nämnden föreslår att förslaget till VA-taxa för 2025 ska 

antas. 

 

Beslutsunderlag 

Protokoll 2024-10-16 - KSAU § 143 

Protokoll 2024-09-30 - KSUN § 51 

VA-taxa 2025 Örkelljunga 

2025 VA-taxabilaga 1 Örkelljunga 

2025 VA-taxabilaga 2 Örkelljunga 



 

Sammanträdesprotokoll 2024-10-30  
Kommunstyrelsen 

   

 
 

 
 
 

  Utdragsbestyrkande 

 

2025 VA-taxabilaga 3 Örkelljunga  

___________ 
 
Expedieras till: 

Kommunfullmäktige 2024-11-25



 

Sammanträdesprotokoll 2024-10-30  
Kommunstyrelsen 

   

 
 

 
 
 

  Utdragsbestyrkande 

 

 
KS § 162   KLK.2024.239  174  
 

Räddningstjänsten Skåne Nordväst - Förslag på byte 
av uppräkningsmodell för sotning och 
brandskyddskontroll  
 

 

Kommunstyrelsens beslutsförslag till kommunfullmäktige: 

 

Kommunfullmäktige föreslås besluta att anta förslaget från 

Räddningstjänsten Skåne Nordväst, innebärande att: 

• Från och med 2025-01-01 används prisindex för kommunal 

verksamhet (PKV) som uppräkningsmodell för rengöring 

(sotning) och brandskyddskontroll. 

• Prognosen för PKV för innevarande år som tas fram i 

oktober 2024 används för att justera taxan från 2025-01-01. 

• Vid övergången till PKV justeras taxan för 

Räddningstjänsten Skåne Nordväst för 2024 med faktorn 

0,993.  

 

 

Sammanfattning 

Direktionen för Räddningstjänsten Skåne Nordväst har överlämnat ett 

ärende om byte av uppräkningsmodell från sotningsindex till prisindex 

för kommunal verksamhet (PKV). 

 

Direktionen har 2024-11-11 § 40 beslutat följande:  

• Att överlämna det kommungemensamma förslaget om att 

använda PKV för uppräkning av taxor för rengöring (sotning) 

och brandskyddskontroll från och med 1 januari 2025 till 

kommunstyrelserna i Bjuv, Båstad, Helsingborg, Ängelholm 

och Örkelljunga som ska bereda ärendet till 

kommunfullmäktige för fastställande i respektive kommun. 

• Att överlämna det kommungemensamma förslaget om att vid 

övergången till PKV så justeras RSNV:s taxa för 2024 med 

faktorn 0,993 och Båstads taxa för 2024 med faktorn 0,996 i 

enlighet med SKR:s rekommendation till kommunstyrelserna i 

Bjuv, Båstad, Helsingborg, Ängelholm och Örkelljunga som 

ska bereda ärendet till kommunfullmäktige för fastställande i 

respektive kommun. 

 

 



 

Sammanträdesprotokoll 2024-10-30  
Kommunstyrelsen 

   

 
 

 
 
 

  Utdragsbestyrkande 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskott behandlar ärendet 2024-10-23 § 151. 

Arbetsutskottet beslutsförslag är att förslaget från Räddningstjänsten 

Skåne Nordväst ska antas. 

 

Förslag vid sammanträdet 

Kristofer Nennestam (M) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

 

Beslutsunderlag 

Protokoll 2024-10-23 - KSAU § 151 

Förslag på byte av uppräkningsmodell 

Missiv om byte från sotningsindex till PKV 

Omedelbar justering av protokoll från direktionen 2024-10-11, 

uppräkning sotningsindex  

___________ 
 
Expedieras till: 

Kommunfullmäktige 2024-11-25



 

Sammanträdesprotokoll 2024-10-30  
Kommunstyrelsen 

   

 
 

 
 
 

  Utdragsbestyrkande 

 

 
KS § 163   KLK.2024.248  107  
 

NÅRAB:s förslag till renhållningstaxa och 
renhållningsföreskrift 2025  
 

 

Kommunstyrelsens beslutsförslag till kommunfullmäktige: 

 

Kommunfullmäktige föreslås besluta att godkänna NÅRAB:s 

förslag till ny renhållningstaxa och renhållningsordning. Den nya 

renhållningstaxan och renhållningsföreskrifterna träder i kraft 

2025-01-01, under förutsättning att alla kommunerna fattar beslut 

om detta. 

 

 

Sammanfattning 

Norra Åsbo Renhållnings AB (NÅRAB) har tagit fram förslag till ny 

renhållningstaxa och reviderad renhållningsordning för 2025 för 

kommunerna Klippan, Perstorp och Örkelljunga. Förslaget innebär en 

taxehöjning med 1,7 procent. Slamtömningen föreslås vara oförändrad. 

Anpassningar har gjorts i taxan och renhållningsföreskrifterna. 

 

NÅRAB föreslår kommunerna att godkänna ny renhållningstaxa och 

renhållningsordning. Den nya renhållningstaxan och 

renhållningsföreskrifterna träder i kraft 2025-01-01, under förutsättning 

att alla kommunerna fattar beslut om detta. 

 

Beslutsunderlag 

Protokoll 2024-10-23 - KSAU § 159 

NÅRAB - Följebrev om taxeförändring inför 2025.pdf 

NÅRAB - Renhållningstaxa 2025.pdf 

NÅRAB - Renhållningsföreskrifter 2025.pdf 

NÅRAB - Abonnemang kärl 2025.pdf  

___________ 
 
Expedieras till: 

Kommunfullmäktige 2024-11-25



 

Sammanträdesprotokoll 2024-10-30  
Kommunstyrelsen 

   

 
 

 
 
 

  Utdragsbestyrkande 

 

 
KS § 164   KLK.2024.68     
 

Feriepraktik 2024  
 

 

Kommunstyrelsens beslut: 

 

Kommunstyrelsen beslutar att lägga informationen till 

handlingarna. 

 

 

Sammanfattning 

Socialnämnden samordnar kommunens arbete med feriepraktikanter. 

Budgeterade medel finansierar cirka 25 platser. 2021 beslutas i 

personalutskottet att antalet feriepraktikplatserna inom en fyraårsperiod 

ska öka till 50 platser. 

 

Kommunstyrelsen har 2024-04-03 § 54 beslutat att tillskjuta maximalt 

285 000 kronor till feriepraktikplatser via kommunstyrelsens medel till 

förfogande, för att kompensera utökningen till 50 platser. 

 

Socialnämnden beslutar 2024-10-01 § 151 att inte eftersöka 

kompensation för merkostnader för feriepraktikanter hos 

kommunstyrelsen, då socialnämnden för år 2024 kan uppbära 

merkostnaden för utökat antal platser genom att socialnämnden 

prognostiserar ett positivt resultat för år 2024. 

 

Socialnämndens beslut redovisas för kommunstyrelsen. 

 

Beslutsunderlag 

Protokoll 2024-10-16 - KSAU § 145 

Protokoll 2024-10-01 - SN § 151 

Tjänsteskrivelse från socialchef om kompensationen för feriepraktik 

2024.pdf  

___________ 
 



 

Sammanträdesprotokoll 2024-10-30  
Kommunstyrelsen 

   

 
 

 
 
 

  Utdragsbestyrkande 

 

 
KS § 165   KLK.2024.245     
 

Pensionspolicy för Örkelljunga kommun, upphävande 
av tidigare policy och antagande av ny  
 

 

Kommunstyrelsens beslut: 

 

Kommunstyrelsen beslutar att återremittera ärendet till 

kommunledningsförvaltningen. Uppdraget är att komplettera 

ärendet med förslag på riktlinjer för avtalsenliga pensioner för 

anställda och förtroendevalda, som därmed ska behandlas 

samtidigt med pensionspolicyn. Kommunstyrelsens avsikt är att 

hela ärendet (inklusive riktlinjerna) slutligen ska behandlas i 

kommunfullmäktige. Avseende riktlinjerna är detta ett medvetet 

avsteg från kommunens styrdokumentshierarki. 

 

Niclas Bengtsson (SD) och Arne Silfvergren (S) anmäler jäv, och deltar 

inte i beslutet eller ärendets behandling. 

 

Stefan Svensson (SD) tjänstgör som ordförande under ärendet, som den 

på sammanträdet äldsta närvarande ledamoten i kommunstyrelsen. 

 

 

Sammanfattning 

Örkelljunga kommuns nuvarande pensionspolicy är antagen av 

kommunfullmäktige 2009-08-24, och därefter uppdaterad 2014-06-06 

och reviderad 2015-08-24. Policyn är inte längre korrekt i alla delar. 

Befintlig pensionspolicy stämmer inte längre överens med senaste 

upphandling av pensionstjänster och inte heller den förändrade 

pensionsersättningen i de kollektivavtalsenliga avtalen AKAP-KL och 

OPF-KL. 

 

HR-chefen föreslår att befintlig pensionspolicy upphävs, och att förslag 

till ny pensionspolicy antas. Vidare föreslås att det regleras att riktlinjer 

för medarbetares och förtroendevaldas pensioner ska kunna antas av 

kommunstyrelsen. Det finns en avsikt från HR-chefen att därefter lägga 

fram förslag på riktlinjer för avtalsenliga pensioner för anställda och 

förtroendevalda. 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskott behandlar ärendet 2024-10-23 § 153. 

Kommunstyrelsens arbetsutskott tar emot informationen om ärendet. 



 

Sammanträdesprotokoll 2024-10-30  
Kommunstyrelsen 

   

 
 

 
 
 

  Utdragsbestyrkande 

 

Arbetsutskottet överlämnar ärendet till kommunstyrelsen 2024-10-30 

utan förslag till beslut. 

 

Förslag vid sammanträdet 

Kristofer Nennestam (M) yrkar att ärendet återremitteras till 

kommunledningsförvaltningen. Uppdraget ska vara att komplettera 

ärendet med förslag på riktlinjer för avtalsenliga pensioner för anställda 

och förtroendevalda, som därmed ska behandlas samtidigt med 

pensionspolicyn. Kommunstyrelsens avsikt ska vara att hela ärendet 

(inklusive riktlinjerna) slutligen ska behandlas i kommunfullmäktige. 

Avseende riktlinjerna är detta ett medvetet avsteg från kommunens 

styrdokumentshierarki. 

 

Martin Gustafsson (C), Minette Jansson (S), Emil Blomberg (SD), 

Mattias Nirvén (M) och Sebastian Stjärneblad (KD) instämmer i 

återremissyrkandet från Kristofer Nennestam (M). 

 

Beslutsgång 

Yrkandet om återremiss ställs mot att avgöra ärendet vid dagens 

sammanträde. Tjänstgörande ordförande finner att kommunstyrelsen 

återremitterar ärendet, i enlighet med yrkandet från Kristofer 

Nennestam (M) med flera. 

 

Beslutsunderlag 

Protokoll 2024-10-23 - KSAU § 153 

Tjänsteskrivelse om upphävande av tidigare pensionspolicy och förslag 

till ny pensionspolicy.pdf 

Förslag till pensionspolicy.pdf 

Pensionspolicy reviderad enligt kommunfullmäktiges beslut 2015-08-

24 § 84.pdf  

___________ 
 
Expedieras till: 

HR-chef (för åtgärd)



 

Sammanträdesprotokoll 2024-10-30  
Kommunstyrelsen 

   

 
 

 
 
 

  Utdragsbestyrkande 

 

 
KS § 166   SN.2023.393     
 

Solgårdens framtid  
 

 

Kommunstyrelsens beslutsförslag till kommunfullmäktige: 

 

Kommunfullmäktige föreslås besluta att arbeta vidare enligt 

alternativ två. 

 

 

Sammanfattning 

Socialnämnden beslutar 2023-12-05 § 204 att efterfråga 

kostnadsunderlag för tre olika alternativ avseende Solgårdens framtid, 

från sakkunniga inom området som finns inom kommunstyrelsens 

verksamhetsområde, samt att översända ärendet till kommunstyrelsen 

med önskemål om kostnadsunderlag. 

 

Det handlar om följande tre huvudalternativ: 

1. Utföra modernisering av enbart nödvändig karaktär, befintlig 

fastighet, inklusive lokal till hemtjänstgruppen.  

2. Utföra modernisering genom att använda maximal den 

invändiga ytan, för att få ut så många särskilda boenden platser 

som det är möjligt, med oförändrad byggnad med vissa 

justeringar till exempel dagverksamhet och matsal placeras om 

till entrén (vinterträdgård), fler platser på plan 2 och bättre 

användning av källarutrymmet/förrådd med mera. Lokal till 

hemtjänsten ska bibehållas. Syftet med matsal är att möjliggöra 

för äldre i närområdet kunna luncha där. Denna utveckling 

medför behov av flera parkeringsplatser och köp av närliggande 

tomt. 

3. Förbereda inför möjlighet att i framtiden kunna bygga till och 

därmed utöka verksamheten med fokus på utemiljö och närhet 

till servicemöjligheter som Solgården erbjuder i form av matsal, 

dagverksamhet och träffpunkt för seniorer i den norra delen av 

kommunen, för att främja självständigt liv längre upp i åldrarna. 

 

Kommunstyrelsen beslutar 2024-01-10 § 7 att uppdra till 

fastighetschefen att ta fram kostnadsunderlag för de tre olika alternativ 

som omnämns i socialnämndens förslag. 



 

Sammanträdesprotokoll 2024-10-30  
Kommunstyrelsen 

   

 
 

 
 
 

  Utdragsbestyrkande 

 

 

Fastighetschefen har tagit fram underlag och bedömningar utifrån de 

olika alternativen. Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar 2024-08-

21 § 113 att översända det framtagna kostnadsunderlaget till 

socialnämnden. 

 

Socialnämnden behandlar ärendet 2024-10-01 § 152. Socialnämnden 

beslutar att förespråka att kommunen ska gå vidare med alternativ två. 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskott behandlar ärendet 2024-10-23 § 157. 

Arbetsutskottet beslutsförslag till kommunstyrelsen är att föreslå 

kommunfullmäktige att arbeta vidare enligt alternativ två. 

 

Förslag vid sammanträdet 

Niclas Bengtsson (SD), Kristofer Nennestam (M), Martin Gustafsson 

(C), Sebastian Stjärneblad (KD), Arne Silfvergren (S) och Stefan 

Svensson (SD) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

 

Beslutsunderlag 

Protokoll 2024-10-23 - KSAU § 157 

Protokoll 2024-10-01 - SN § 152 

Tjänsteskrivelse från socialchef om kostnadsunderlag för Solgården.pdf 

Tjänsteskrivelse från fastighetschefen om återrapportering av 

kostnadsunderlag för Solgårdens framtid (reviderad).pdf 

Bilaga - Kalkyl vid investeringsbeslut - Solgården alternativ 1.pdf 

Bilaga - Kalkyl vid investeringsbeslut - Solgården alternativ 2.pdf 

Bilaga - Kommunfullmäktiges beslut 2021-11-29 § 96 - Motion om 

Solgården.pdf  

___________ 
 
Expedieras till: 

Kommunfullmäktige 2024-11-25



 

Sammanträdesprotokoll 2024-10-30  
Kommunstyrelsen 

   

 
 

 
 
 

  Utdragsbestyrkande 

 

 
KS § 167   KLK.2024.243  046  
 

Förbrukande av kvarvarande tillgångar i Vilhelm 
Jönssons donationsfond  
 

 

Kommunstyrelsens beslut: 

 

Kommunstyrelsen beslutar att uppdra åt kultur- och 

samhällsutvecklingsnämnden att förbruka tillgångarna i Vilhelm 

Jönssons donationsfond enligt stiftelsens ändamål eller ändamål 

som så nära som möjligt motsvarar detta. 

 

 

Sammanfattning 

Per 2023-12-31 finns 64 063,98 kronor i fonden. 

 

Kommunstyrelsen beslutar 2021-05-05 § 80 att hos Länsstyrelsen 

Skåne ansöka om tillstånd att för Vilhelm Jönsson donationsfond få 

använda kvarvarande tillgångar till stiftelsens ändamål, eller ett så 

närliggande ändamål som möjligt i de fall som det är svårt att förbruka 

medlen i enlighet med stiftelsens ändamål och därefter avregistrera 

stiftelsen. Länsstyrelsen beslutar 2021-08-12 att Örkelljunga kommun 

får förbruka tillgångarna enligt ansökan.  

 

Kommunledningsförvaltningen har därefter utrett ärendet vidare. 

Förslaget är att medlen tilldelas kultur- och samhällsutvecklings-

nämnden för att förbrukas inom stiftelsens ändamål eller så nära detta 

som möjligt. Stiftelsens ändamål är att fördela medel till hörselskadade 

inom kommunen. Möjliga användningsområde är att medlen används 

till införskaffande av mobil hörslinga eller liknande till bibliotekets 

verksamhet eller annan verksamhet inom nämndens område.  

 

Beslutsunderlag 

Protokoll 2024-10-23 - KSAU § 154 

Tjänsteskrivelse - förbrukande av kvarvarande tillgångar i Vilhelm 

Jönssons donationsfond.pdf  

___________ 
 
Expedieras till: 

Kultur- och samhällsutvecklingsförvaltningen (för åtgärd) 

Kanslichef (för kännedom)



 

Sammanträdesprotokoll 2024-10-30  
Kommunstyrelsen 

   

 
 

 
 
 

  Utdragsbestyrkande 

 

 
KS § 168   KLK.2024.244  046  
 

Förbrukande av kvarvarande tillgångar i Stiftelsen vid 
grundskolan i Örkelljunga kommun  
 

 

Kommunstyrelsens beslut: 

 

Kommunstyrelsen beslutar att uppdra till utbildningsnämnden att 

förbruka tillgångarna enligt stiftelsens ändamål eller ändamål som 

så nära som möjligt motsvarar detta. 

 

 

Sammanfattning 

Per 2023-12-31 finns 125 939,33 kronor i stiftelsen vid grundskolan i 

Örkelljunga kommun. 

 

Kommunstyrelsen beslutar 2021-05-05 § 80 att hos Länsstyrelsen 

Skåne ansöka om tillstånd att för 'Stiftelsen vid grundskolan i 

Örkelljunga kommun' få använda kvarvarande tillgångar till stiftelsens 

ändamål, eller ett så närliggande ändamål som möjligt i de fall som det 

är svårt att förbruka medlen i enlighet med stiftelsens ändamål och 

därefter avregistrera stiftelsen. Länsstyrelsen beslutar 2021-08-12 att 

Örkelljunga kommun får förbruka tillgångarna enligt ansökan.  

 

Kommunledningsförvaltningen har därefter utrett ärendet vidare och 

kommit fram till att medlen bör tilldelas utbildningsnämnden för att 

förbrukas inom stiftelsens ändamål eller så nära detta som möjligt.  

 

Stiftelsens ändamål är att utdelning ska användas till förmån för elever i 

kommunens grundskola eller skolväsende företrädesvis för: 

• belöning eller uppmuntran åt elev, som visat goda kunskaper i 

särskilt ämne, god kamratanda eller berömvärd flit,  

• belöning till elev, som ägnat arbete åt teater eller musik eller 

annan kulturell verksamhet vid respektive skola eller åt 

gymnastik eller idrott,  

• stipendium för fortsatt utbildning,  

• hjälp åt elev för studier eller för studieresa inom- eller 

utomlands, 

• studiebesök, skolresa, fritidsverksamhet, kulturell verksamhet, 

idrottstävling eller annat för eleverna gemensamt ändamål eller 

förvärv av materiel m.m.  



 

Sammanträdesprotokoll 2024-10-30  
Kommunstyrelsen 

   

 
 

 
 
 

  Utdragsbestyrkande 

 

 

Avkastningen får dock inte användas för att täcka behov som enligt lag 

ska tillgodoses med utdebiterade medel.  

 

Förslag på användningsområde är att medlen används till exempelvis 

studieresor, stipendier till elever eller liknande. 

 

Beslutsunderlag 

Protokoll 2024-10-23 - KSAU § 156 

Tjänsteskrivelse - förbrukande av kvarvarande tillgångar i Stiftelsen vid 

grundskolan i Örkelljunga.pdf  

___________ 
 
Expedieras till: 

Utbildningsförvaltningen (för åtgärd) 

Kanslichef (för kännedom)



 

Sammanträdesprotokoll 2024-10-30  
Kommunstyrelsen 

   

 
 

 
 
 

  Utdragsbestyrkande 

 

 
KS § 169   KLK.2024.192     
 

Trafikförsörjningsprogram 2025-2035, remiss från 
Region Skåne  
 

Kommunstyrelsens beslut: 

 

Kommunstyrelsen beslutar att ställa sig bakom det yttrande som 

nätverket för infrastruktur och kollektivtrafik inom Familjen 

Helsingborg har arbetat fram, och översända detta till Region 

Skåne som Örkelljunga kommuns yttrande. 

 

 

Sammanfattning 

Region Skåne har översänt förslag till trafikförsörjningsprogram 2025-

2035 på remiss. Trafikförsörjningsprogrammet är tillsammans med 

budgeten det viktigaste dokumentet för regionfullmäktiges styrning av 

den regionala kollektivtrafiken. I programmet beskrivs vilka mål, 

ställningstaganden och planeringsprinciper som ska styra den 

långsiktiga utvecklingen av kollektivtrafiken i Skåne. 

 

Familjen Helsingborg har utarbetat ett förslag till gemensamt yttrande.  

 

I tjänsteskrivelse 2024-10-24 från stadsarkitekten föreslås att 

kommunstyrelsen ställer sig bakom det yttrande som nätverket för 

infrastruktur och kollektivtrafik inom Familjen Helsingborg har arbetat 

fram. 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskott har 2024-10-23 § 152 lämnat ärendet 

vidare till kommunstyrelsen utan förslag till beslut, eftersom det 

gemensamma yttrandet inte var klart vid arbetsutskottets sammanträde. 

 

Förslag vid sammanträdet 

Niclas Bengtsson (SD), Sebastian Stjärneblad (KD) och Arne 

Silfvergren (S) yrkar att Örkelljunga kommun ska yttra sig i enlighet 

med yttrandeförslaget som nätverket för infrastruktur och 

kollektivtrafik inom Familjen Helsingborg har arbetat fram. 

 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse  

Yttrande från Familjen Helsingborg på Region Skånes förslag till 

trafikförsörjningsprogram.docx 



 

Sammanträdesprotokoll 2024-10-30  
Kommunstyrelsen 

   

 
 

 
 
 

  Utdragsbestyrkande 

 

Protokoll 2024-10-23 - KSAU § 152 

Missiv.pdf 

Regional utvecklings yttrande över internremiss av 

Trafikförsörjningsprogram 2025-2035, målstruktur och strategisk 

inriktning.pdf 

KTN beslutsförslag 2024-05-29.pdf 

KTN § 48 2024-06-14.pdf  

___________ 
 
Expedieras till: 

Region Skåne 

Stadsarkitekt (för kännedom)



 

Sammanträdesprotokoll 2024-10-30  
Kommunstyrelsen 

   

 
 

 
 
 

  Utdragsbestyrkande 

 

 
KS § 170   KLK.2024.198  007  
 

Revisionsrapport - Granskning av kommunens 
bostadsförsörjning  
 

 

Kommunstyrelsens beslut: 

 

Kommunstyrelsen beslutar att överlämna yttrandet från 

kanslichefen och stadsarkitekten (daterat 2024-10-08) till 

revisorerna, som kommunstyrelsens yttrande i ärendet. 

 

Kommunstyrelsen beslutar att överlämna revisionsrapporten och 

tillhörande yttranden till kommunfullmäktige som information. 

 

 

Sammanfattning 

Revisorerna har genomfört granskning av kommunens 

bostadsförsörjning. Revisorerna förespråkar fördjupade dialoger mellan 

kommunen och det kommunala bostadsbolaget (Örkelljungabostäder 

AB) kring bostadsbolagets roll och inriktningen i bostadsbyggandet. 

 

Revisorerna lämnar följande rekommendationer till kommunstyrelsen: 

• Tillse att det genomförs en undersökning av efterfrågan på 

lägenheter i de mindre orterna. 

• Genomför, utifrån ovan gjorda undersökning, en fördjupad 

dialog med Örkelljungabostäder kring ägardirektiv och 

eventuella anpassningar i strategi och mål. 

• Tillse att riktlinjerna för markanvisning beslutas i 

kommunfullmäktige. 

• Analysera nuvarande ansvarsfördelning (delegation) kring 

fastighetsköp. 

• Analysera på vilket sätt kommunen kan öka incitamenten för 

ökad byggnation på landsbygden.  

 

Revisorerna begär yttrande från kommunstyrelsen senast under oktober 

månad. 

 

Kanslichefen och stadsarkitekten har tagit fram ett förslag till yttrande, 

med följande lydelse. 
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  Utdragsbestyrkande 

 

"I samband med planarbetet för Lycksta Äng gjordes en liknande 

undersökning för 5-6 år sedan. Denna undersökning var fysisk på 

papper och innebar relativt omfattande administration. En undersökning 

som genomförs digitalt medför mindre administrativt arbete. Det är 

också möjligt att anlita en konsult för att genomföra undersökningen. 

Att genomföra enkäter som ger tillförlitliga statistiska resultat är ett 

arbete som utförs bäst av kompetenta experter. Undersökningen som 

rekommenderas skulle kunna genomföras i samband med arbetet med 

Riktlinjer för bostadsförsörjning, om det avsätts budget för det. 

 

Svaren som kommer in i samband med en sådan undersökning är inte 

bindande, utan ger kommunen en fingervisning om vad de tillfrågade 

efterfrågar.  

 

Om det beslutas att undersökningen ska genomföras kan en fördjupad 

dialog med Örkelljungabostäder genomföras med anledning av svaren 

som inkommit. I denna dialog bör såväl förtroendevalda som 

tjänstepersoner delta. 

 

Under år 2025 kommer kommunens Riktlinjer för bostadsförsörjning 

att ses över och revideras. I samband med detta skulle även en översyn 

av Riktlinjerna för markanvisningar och exploateringsavtal kunna 

göras.  

 

En översyn av nuvarande ansvarsfördelning av ansvarsfördelningen 

kring fastighetsköp kommer att genomföras med anledning av 

rekommendationerna.  

 

För att öka incitamenten för byggnation på landsbygden kan följande 

nämnas: 

• LIS-områden (Landsbygdsutveckling i strandnära läge) finns 

både vid Åsljungasjön och Fedingesjön. 

• Genomföra (och budgetera för) åtgärder som finns nämnda i 

översiktsplanen. 

• Vidmakthålla den service som finns i byarna idag med skola 

och förskola. 

• Den 4 december kommer ett evenemang som riktar sig till 

byggaktörer att hållas i Örkelljunga. Byggaktörer, arkitekter, 

fastighetsmäklare med flera kommer att bjudas in. 

Tillväxtkoordinatorns arbete och de systematiska 

tillväxtdialoger som förs med exempelvis Trafikverket, Eon 

med flera." 
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  Utdragsbestyrkande 

 

 

 

Beslutsunderlag 

Protokoll 2024-10-23 - KSAU § 158 

Missiv från revisorerna om deras granskning av 

bostadsförsörjningen.pdf 

Revisionsrapport - Granskning av kommunens bostadsförsörjning 

Tjänsteskrivelse - yttrande över revisionsrapport, granskning av 

bostadsförsörjningen  

___________ 
 
Expedieras till: 

Revisorerna 

Kommunfullmäktige 2024-11-25
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  Utdragsbestyrkande 

 

 
KS § 171   KLK.2024.3     
 

Redovisning av delegationsbeslut enligt 
kommunstyrelsens delegationsordning  
 

 

Kommunstyrelsens beslut: 

 

Kommunstyrelsen beslutar att lägga redovisningen av 

delegationsbeslut till handlingarna. 

 

 

Sammanfattning 

Redovisning av delegationsbeslut. 

 

• Delegationsbeslut av mark- och exploateringsingenjören 

gällande ersättning för intrång av elledning inom Fagerhult 

1:69. Ersättningen uppgår till 2 865 kronor. Delegation enligt 

E.3 i delegationsordningen (vidaredelegering). Diarienummer 

KLK.2024.233. 

 

• Delegationsbeslut av mark- och exploateringsingenjören 

gällande ersättning för intrång av elledning och nätstation på 

Rapphönan 3 och 7. Ersättningen uppgår till 11 353 kronor. 

Delegation enligt E.3 i delegationsordningen (vidaredelegering). 

Diarienummer KLK.2024.234. 

 

• Delegationsbeslut av mark- och exploateringsingenjören 

gällande ersättning för intrång av fiberoptisk kabel vid grusväg 

inom Turabygget 1:14. Ersättningen fastställs senare. 

Delegation enligt E.3 i delegationsordningen (vidaredelegering). 

Diarienummer KLK.2019.272. 

 

___________ 
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KS § 172   KLK.2024.4     
 

Informationsärenden 2024  
 

 

Kommunstyrelsens beslut: 

 

Kommunstyrelsen beslutar att lägga redovisningen av 

informationsärenden till handlingarna. 

 

 

Ärenden  Diarienummer 

Protokollsutdrag från Svalövs kommun angående begäran från 

Söderåsens miljöförbund om höjning av medlemsbidraget och 

engångskapital 

KLK.2024.153 

Skånes Luftvårdsförbund: Årsrapport för Örkelljunga 2023 KLK.2024.237 

Kommunalförbundet Medelpunktens protokoll 2024-08-27 KLK.2024.115 

Kommunalförbundet Medelpunktens månadsrapport för juli 2024 KLK.2024.115 

Kommunalförbundet Medelpunktens bokslutsgranskning 2023 KLK.2024.115 

Kommunalförbundet Medelpunktens granskning av god ekonomisk 

hushållning och balanskravet 

KLK.2024.115 

Kommunalförbundet Medelpunktens revisionsberättelse 2023 KLK.2024.115 

Kommunalförbundet Medelpunktens tertialrapport 1 2024 KLK.2024.115 

Kommunalförbundet Medelpunktens protokoll 2024-05-28 KLK.2024.115 

Protokollsutdrag från Klippans kommun angående Söderåsens 

miljöförbunds begäran om höjning av medlemsbidraget och 

engångskapital 

KLK.2024.153 

Information Länsstyrelsen Skåne, utkast ny revidering av kommuntal 

2024 för vissa nyanlända som omfattas av anvisning till kommun 

KLK.2024.203 

Granskningshandlingar från revisionen av delårsrapport 2024-06-30 

från Söderåsens Miljöförbund 

KLK.2024.247 

Beslut KF 2024-10-21 Klippans kommun - Söderåsens miljöförbunds 

begäran om höjning av medlemsbidraget 

KLK.2024.153 

 

 

___________ 
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